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KLAIPĖDOS VALSTYBINĖS KOLEGIJOS  

SOCIALINIŲ MOKSLŲ FAKULTETO  

VISUOTINIO SENIŪNŲ SUSIRINKIMO PROTOKOLAS 

 
2017-02-23 

 
Susirinkimas įvyko: 2017-02-23, 15:00.  

Susirinkimo pirmininkas Kasparas Nacius. 

Susirinkimo sekretorė Erika Valiūnaitė. 

Dalyvavo 19 seniūnų iš 27, kvorumas yra (sąrašas pridedamas, 1 priedas). 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Pirmininko, sekretoriaus, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai ir tvirtinimas. 

2. Darbotvarkės tvirtinimas (2 priedas). 

3. Klaipėdos valstybinės kolegijos Socialinių mokslų fakulteto Studentų atstovybės (toliau - KVK 

SMF SA) pirmininko metinės veiklos ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas (3 priedas). 

4. Klaipėdos valstybinės kolegijos Fakultetinės studentų atstovybės (toliau - KVK F SA) nuostatų 

projekto pristatymas ir tvirtinimas (4 priedas). 

5. Kandidatų į KVK SMF SA pirmininko postą pasisakymai ir klausimai kandidatams. 

6. Balsavimo rezultatų paskelbimas. 

7. KVK SA visuotinio narių susirinkimas. 

8. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA: Dėl Pirmininko, sekretoriaus, balsų skaičiavimo komisijos rinkimų ir 

tvirtinimo. 

Klausimą pristatė KVK SMF SA vice pirmininkė Sandra Klimašauskaitė. Ji taip pat pasiūlė  kandidatus 

į susirinkimo Pirmininko ir Sekretoriaus pareigas. 

1 SIŪLYMAS: Susirinkimo pirmininku tvirtinti Klaipėdos valstybinės kolegijos Studentų atstovybės 

(toliau – KVK SA) prezidentą Kasparą Nacių, o susirinkimo sekretore tvirtinti KVK SA biuro 

administratorę Eriką Valiūnaitę. 

NUTARTA: Bendru sutarimu Pirmininku išrinkti – Kasparą Nacių, sekretorę – Eriką Valiūnaitę. 

2 SIŪLYMAS: Susirinkimo balsų skaičiavimo nariais išrinkti KVK SA Revizijos narę Agnę 

Tautavičiūtę, Klaipėdos valstybinės kolegijos Sveikatos mokslų fakulteto Studentų atstovybės (toliau – 
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KVK SvMF SA) pirmininkę Gabrielę Viršilaitę, KVK SA Socialinių reikalų komiteto koordinatorių 

Mindaugą Klumbį. 

Pasisakė: Agnė Tautavičiūtė, Gabrielė Viršilaitė, Mindaugas Klumbys. 

NUTARTA: Balsų skaičiavimo komisijos nariais bendru sutarimu patvirtinti Agnę Tautavičiūtę, 

Gabrielę Viršilaitę, Mindaugą Klumbį. Balsų skaičiavimo komisijos pirmininku patvirtinti Mindaugą 

Klumbį. 

 

2. SVARSTYTA: Dėl Darbotvarkės tvirtinimo. 

Darbotvarkės projektą pristatė KVK SA prezidentas Kasparas Nacius. 

1 SIŪLYMAS: Kasparas Nacius siūlo į darbotvarkę, nuo 16.30 val. iki 16.35 val. įtraukti klausimą dėl 

delegatų į KVK SA visuotinio narių susirinkimą rinkimų. 

NUTARTA: Bendru sutarimu patvirtinti 1 SIŪLYMĄ. 

2 SIŪLYMAS: Tvirtinti pateiktą darbotvarkės projektą. 

NUTARTA: Bendru sutarimu patvirtinti darbotvarkės projektą (2 priedas). 

 

3. SVARSTYTA: Dėl KVK SMF SA pirmininko metinės veiklos ataskaitos pristatymo ir 

tvirtinimo (3 priedas). 

Metinę veiklos ataskaitą pristatė KVK SMF SA vice pirmininkė Sandra Klimašauskaitė. 

Užduoti klausimai:  

1. KVK SA Revizijos narė Agnė tautavičiūtė: „Ar pavyko viską įgyvendinti, kas buvo numatyta?“ 

Atsakymas: Viskas įgyvendinta nebuvo, nes buvo sunku įgyvendinti tai ką buvo suplanavusi buvusi 

KVK SMF SA pirmininkė Deimantė Venckutė. 

2.  KVK SA narys Židrūnas Daukšas: „Ką patartum atlikti būsimam pirmininkui?“ 

Atsakymas: Patarčiau motyvuoti komandos narius, dažniau bendrauti su seniūnais.  

3.  BA22-1 grupės seniūnė Aušra Norkutė: „Kokią veiklą buvo sunkiausia įvykdyti?“ 

Atsakymas: Sunkiausia buvo kadencijos pradžioje įsitraukti į veiklas, pakeisti senąją KVK SMF SA 

pirmininke Deimantę Venckutę. 

 

SIŪLYMAS: Tvirtinti KVK SMF SA metų veiklos ataskaitą. 

BALSAVO: Už – 19, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Patvirtinti KVK SMF SA veiklos ataskaita. 
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4. SVARSTYTA: Dėl KVK F SA nuostatų projekto pristatymo ir tvirtinimo ( 4 priedas). 

KVK F SA nuostatus pristatė Klaipėdos valstybinės kolegijos Technologijų fakulteto Studentų 

atstovybės (toliau – KVK TF SA) pirmininkas Vilius Makiejevas.  

1 SIŪLYMAS: „1.3 FSA nėra juridinis asmuo ir savo veikloje vadovaujasi KVK SA visuotinio 

susirinkimo patvirtintais FSA nuostatais ir KVK SA visuotinio susirinkimo nutarimais, kurie negali 

prieštarauti KVK SA įstatams“ pakeisti sąlygą, kad FSA vadovaujasi KVK F SA visuotinio susirinkimo 

patvirtintais FSA nuostatais.  

2 SIŪLYMAS: 3.2 žodį „vicepirmininkas“ keisti į „vicepirmininkai“. 

3 SIŪLYMAS: Išbraukti „3.2 FSA atstovauja savo fakulteto studentams.“ 

4 SIŪLYMAS: „4.7 Visuotinis susirinkimas yra šaukiamas ne rečiau kaip vieną kartą per  metus. Ne 

vėliau, kaip likus dviems savaitėms iki KVK SA visuotinės – ataskaitinės konferencijos“ pakeisti žodį 

„dviems“ į žodį „trims“. 

5 SIŪLYMAS: „4.11 Apie visuotinį susirinkimą fakulteto akademinei bendruomenei turi būti pranešta 

likus 3 savaitėms iki F SA Visuotinio susirinkimo. Likus savaitei iki rinkimų, kandidatų dokumentai yra 

išsiunčiami, akademinės grupės atstovams“ keistį žodį „dokumentai“ į „CV ir motyvaciniai laiškai 

dokumentai“. 

6 SIŪLYMAS: „5.1 Seniūnų susirinkimas yra akademinių grupių seniūnų susirinkimas, kuris vyksta 

semestro metu  ne rečiau kaip kartą per mėnesį“ keistį žodžius „kartą per mėsenį„ į „kartą per du 

mėnesius“. 

7 SIŪLYMAS: Pridėti „6.11 F SA Pirmininkas negali būti renkamas asmuo, turintis bent vieną 

akademinę skolą.“ 

8 SIŪLYMAS: Punkte 7.3 pakeisti žodį „pirmininkas“ į „primininkai“. 

9 SIŪLYMAS: Pridėti „7.1.3 Vadovauja jam priskirtai veiklų sričiai“. 

10 SIŪLYMAS: „9.2.3 grupės seniūną visam studijų programos laikotarpiui renka grupės studentai, 

dalyvaujant ne mažiau 2/3 grupės studentų, paprasta balsų dauguma. Balsavimas yra slaptas“ išbraukti 

žodžius „Balsavimas yra slaptas“. 

  

Užduoti klausimai: 

1. BA22-1 grupės seniūnė Aušra Norkutė: „Kodėl KVK F SA Pirmininkas negali turėti skolų?“ 

Atsakymas: KVK F SA pirmininkas negali turėti skolų, nes Pirmininkas turi rodyti pavyzdį fakulteto 

studentams. 
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2. KVK SA narys Židrūnas Daukšas: „Ar studentas turintis skolą yra vertinamas prasčiau nei 

studentas, neturintis skolos?“ 

Atsakymas: Taip, studentas turintis skolą yra vertinamas prasčiau nei studentas, neturintis skolos. 

 

11 SIŪLYMAS: Tvirtinti KVK SMF SA pristatytą nuostatų projektą. 

BALSAVO: Už – 18, prieš – 0, susilaiko – 1. 

NUTARTA: Patvirtinti KVK SMF SA pristatytą nuostatų projektą. 

 

5. SVARSTYTA: Dėl kandidatų į KVK SMF SA pirmininko postą pasisakymo ir klausimų 

kandidatams. 

Klausimą pristatė susirinkimo pirmininkas Kasparas Nacius. Kviesta prisistatyti kandidatę į KVK SMF 

SA pirmininko postą. Pasisakė kandidatė – Irma Plaipaitė. 

Užduoti klausimai:  

1. TA16-3 grupės seniūnė Živilė Budvytytė: „Kokias veiklas, kurias vykdė KVK SMF SA vice 

pirmininkė Sandra Klimašauskaitė, tu norėtum pakeisti?“ 

Atsakymas: Sandra Klimašauskaitė dirbo su naujos valgyklos, privalomų kūno kultūros pliusų 

klausimais, tačiau nesulaukė tinkamų rezultatų. Aš stengsiuosi, kad rezultatai būtų gaunami ir jie būtų 

tinkami studentams. 

2. KV13-2 grupės studentė Neringa Skrikytė: „Kokias problemas ketini spręsti, kurios būtų palankios 

studentų atžvilgiu?“ 

Atsakymas: Mano grupiokai susidūrė su problemomis, neaiškumais dėl KVK programos „Erasmus+“, 

atsakiau į jų klausimus, sprendžiau iškilusias problemas kaip grupės seniūnė. 

3. TA18-1 grupės seniūnas Daniel Grikias: „Paminėjai, kad esi grupės seniūne ir kandidatuoji į KVK 

SMF SA Pirmininkės pareigas. Ar pakelsi susidariusį krūvį? 

Atsakymas: Taip, manau, kad pakelsiu. 

4. F16-3 grupės seniūnė Jurgita Servaitė: „Studijuoji Jungtinės sveikatingumo paslaugų vadybos studijų 

programoje. Ar šios studijų programos seniūnai neturi pusei metų išvažiuoti mokytis į užsienį? 

Atsakymas: Turės, tačiau esu išsirinkusi tinkama žmogų dirbti KVK SMF SA vice pirmininko pareigas, 

kuris galės mane pavaduoti tuo metu, kai būsiu išvykusi. Kai grįšiu iš užsienio, vėl vykdysiu KVK SMF 

SA Pirmininko pareigas. 

5. KVK SA narys Žydrūnas Daukšas: „Kodėl jūsų metų veiklos plane nėra nurodytos Laisvalaikio 

reikalų veiklos?“ 
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Atsakymas: Mano nuomone, studentai atvyksta į KVK studijuoti, o ne smagiai praleisti laiką. Žinoma, 

bus vykdomos Laisvalaikio reikalų veiklos, tačiau pagrindinai bus akcentuojamos Akademinių ir 

Socialinių reikalų veiklos.  

6. KV13-2 grupės studentė: „Koks bus pirmas darbas, kurį Jūs vykdysite būdama KVK SMF SA 

Pirmininke?“ 

Atsakymas: Pats pirmas darbas bus mano ir mano komandos adaptacija bei, kadangi artėja kursinių 

darbų, baigiamųjų darbų pristatymai, ketinu surengti viešojo kalbėjimo mokymus, kuriuose studentai 

bus mokomi kaip reikia šnekėti tik 7 min. 

7. KVK SA vice prezidentė Elena Zdanavičiūtė: „Siūlau mokymuose kviesti ne tik pirmo, bet ir antro, 

trečio kurso studentus.“ 

8. KVK TF SA pirmininkas Vilius Makiejevas: „Kaip elgtumeisi, jei fakulteto studentai skųstųsi 

dėstytoju, kad jis neetiškai elgiasi su studentais?“ 

Atsakymas: Iš pradžių išklausyčiau abi šalis ir ieškočiau problemos sprendimų. 

9. KVK TF SA pirmininkas Vilius Makiejevas: „Ar inicijuotum dėstytojo atleidimą iš darbo, jei jis 

netinkamai atliktų savo pareigas? 

Atsakymas: Gal neinicijuočiau dėstytojo atleidimo, tačiau inicijuočiau jo darbo atlikimo prižiūrėjimą. 

KVK SA vice prezidentė Elena Zdanavičiūtė pasisako už Irmą Plaipaitę: Nors ją  matau ir jos 

planuojamus veiksmus girdžiu pirmą kartą, išgirdau daug teigiamu jos savybių ir planuojamų veiksmų. 

Ji yra užtikrinta tuo ką daro, o tai labai sveikintina todėl kviečiu visus delegatus balsuoti už Irmą 

Plaipaitę. 

 

6. SVARSTYTA: Dėl balsavimo rezultatų paskelbimo. 

Kasparas Nacius pristatė balsavimo procesą. 

Tikrinamas kvorumas:  19 seniūnų iš 27, kvorumas yra. 

Vyksta balsavimas: Už – 13, Sugadinti - 5, prieš – 1,  

NUTARTA: KVK SMF SA pirmininke išrinkti Irmą Plaipaitę. 

 

7. SVARSTYTA: Dėl delegatų į KVK SA visuotinio narių susirinkimą rinkimų. 

Kovo 31 d. (2017-03-31) vyks KVK SA visuotinis narių susirinkimas, į kurį reikia deleguoti 9 atstovus. 

SIULYMAS: Deleguoti TA16-3 grupės seniūnę Živilė Budvytytė, F16-3 grupės seniūnę Jurgitą 

Servaitę, IPP6-1 grupės seniūnę Karoliną Narvydaitę, KV13-2 grupės studentę Neringaą Skrikytę, 

SKV6-2 grupės seniūnę Gabrielę Miceikaitę, JSPV3-1 grupės seniūnę Irmą Plaipaitę, F17-2 grupės 
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studentę Sandrą Klimašauskaitę, IPP5-2 grupės seniūnę Kristiną Striaupaitę, F17-2 grupės seniūnę 

Ramunę Memgaudytę. 

NUTARTA: Bendru sutarimu patvirtinti deleguotus asmenis. 

 

8. SVARSTYTA: Dėl Kitų klausimų. 

KVK SA prezidentas Kasparas Nacius uždavė klausimą: „Ar jūs priėmėte sprendimus nieko 

neįtakodami?“ Atsakant į šį klausimą buvo balsuojama teigiamai – 19, neigiamai – 0. 

 

Susirinkimo pirmininkas  Kasparas Nacius 

 

Susirinkimo sekretorė  Erika Valiūnaitė 

 
 


